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Onderwerp vraag:  Vergroening K. Mercierplein, Schuttersvest en de fonteinen; 
 

 
Toelichtende nota 
  

 
Het stadsbestuur communiceert vandaag dat ze het Kardinaal Mercierplein en de 
Schuttersvest voort gaat “vergroenen”, met o.m. plaatsing van planten in de 
fonteinen  De kostprijs om ze te herstellen is onaanvaardbaar hoog” stelt de 
bevoegde schepen, dhr. PRINCEN. 
 
Naar welke kostprijs refereert hij?  Is er ergens prijs gevraagd m.b.t. het mogelijke 
herstel? 
Zo neen, waarom niet?  En waarom wordt dan gesproken van een “onaanvaardbaar 
hoge kostprijs”? 
 
De Burgemeester himself beloofde nog met de omwonenden in dialoog te gaan, 
doch de buurt stelt nu vast dat hiervan helemaal geen sprake meer is.  Waarom 
niet? 
 
Er is tevens sprake van nog meer ontharding, o.a. “om meer plaatsen voor 
ontmoeting te creëren”.  Nochtans is er daar ruimte genoeg voor ontmoeting, waar 
plant men dan nog extra-plaats(en)? 
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